
                           
 

 
BEANTWOORDING RAADSVRAGEN 
 
 
Nummer  :   203-477 
 
Onderwerp  :   Verontreiniging paardenbak Gouwzeeruiters 
 
Portefeuillehouder : B.J. ten Have 
 
Datum   : 17 mei 2019 
 

 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 17 april 
2019) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en wethouders: 
 
Vraag 1 
Waar komt deze verontreinigde grond vandaan?  
 
Antwoord 1 
Dat wordt op dit moment onderzocht. Het eerste, verkennend onderzoek toonde een verhoogde 
concentratie koper aan. Een gericht, aanvullend 2e onderzoek heeft tot de constatering geleid dat er sprake 
is van een verontreiniging van de bovengrond met antimoon, koper en ftalaten. Deze  verontreiniging is 
mogelijk het gevolg van toepassen van kabelschredder (vermalen kabelresten). 
 
 
Vraag 2 
Geldt de verontreiniging alleen voor de paardenbak? 
 
Antwoord 2 
Vanuit onderzoek blijkt dat de verontreiniging alleen in de (zand) paardenbak voorkomt. 
 
 
Vraag 3 
Is er elders op het sportpark verontreinigde grond aangetroffen? 
 
Antwoord 3 
Nee, gezien de aard van de verontreiniging is er ook geen aanleiding om elders op het sportpark 
verontreinigingen te verwachten.  
 
 
Vraag 4 
Komt er een onderzoek of er nog meer verontreinigde grond is op het sportpark? 
 
Antwoord 4 
Nee, er komt geen onderzoek naar verdere verontreiniging op het sportpark. 
 



Vraag 5 
Waarom wordt het terrein niet geheel afgesloten als er toch gevaar voor de volksgezondheid is? 
 
 
Antwoord 5 
Omgevingsdienst IJmond heeft gesteld dat de aanwezige verontreiniging geen directe gezondheidsrisico’s 
vormen, maar dat er wel het gevaar van verdere verspreiding van de verontreiniging bestaat. Daarom moet 
de paardenbak tot het moment van sanering afgesloten worden. 
 
 
Vraag 6 
Wat zijn de kosten voor het opruimen? 
 
Antwoord 6 
De kosten van het opgraven, vervoeren en met name storten/ verwerken vervuilde zand zijn geraamd op 
circa € 95.000,- 
 
 
Vraag 7 
Op tweede Paasdag is traditioneel de opening van het seizoen van de Gouwzeeruiters. Ervan uitgaande 
dat deze wedstrijden niet door kunnen gaan zal er inkomstenderving ontstaan voor de vereniging. Is de 
gemeente bereid die te compenseren? Zo ja, waar vindt u de financiële dekking in de begroting? 
 
Antwoord 7 
Het niet doorgaan van activiteiten is een gevolg van de vervuiling. Het is niet duidelijk hoe en/of wanneer 
de vervuiling is veroorzaakt. De sanering hiervan dient zorgvuldig te gebeuren terwijl de financiering 
hiervan (nog) niet rond is. Gemeente Waterland geeft geen compensatie voor inkomstenderving.  
 
 
Vraag 8 
Hoe snel zal de verontreinigde grond vervangen worden? Graag niet antwoorden met ‘zo snel mogelijk’ 
maar een gedegen antwoord. 
 
Antwoord 8 
Wij begrijpen u vraag, maar kunnen daar nu nog geen concreet antwoord opgeven. Volgens de Wet 
bodembescherming is er hier sprake van een nieuwe bodemverontreiniging (ontstaan na 1987) die zo 
spoedig mogelijk gesaneerd dient te worden. Op aangeven van de omgevingsdienst IJmond betekent dit 
concreet dat de sanering voor 1 mei 2020 gerealiseerd moet zijn. 
 


